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Ne poznamo lenobe!
Na sedežu Zveze prljateljev mladlne se bohotl pre-

iep Mp Puntarjev, kl gaje zveza plonlrjev naše občlne
doblta za svoje uapešno čelo. Podellla ga Jlm Je ob-
činska skupičina. PionlrJI ao ponoanl nanj, vendarao
žefell tudl raz/ožltl, v čem ae akrtva njlhova uapeš-
nost Tako ae /e zbralo nekaj predatavnlkov plonlr-
aklh odredov In vaakje Imel kaj povedatl.

PETRA MARINKO (pionlrskl
odrad Tone Tomiič): »Na zvezf
prijateljev mladine smo se v ok-
viru kluba pionirjev zmenili, ka-
ko bomo cicibane sprejeli v na-
šo organizacijo. Predstavniki
odreda so našo organizacijo
predstavili vsem cicibanom, da
bodo vedeli, zakaj bodo nosili
pionirske s imbole- kapo, rutico
in značko. Na slovesnost smo
povabili predstavnike raznih
družbenopolitičnih organizacij,
med njimi tudi nekdanje borce,

ki so pred prireditvijo govorili o
partizanih. Nazadnje so se cici-
bani udeležili zabavne priredi-
tve v Pionirskem domu. Potem
so volili svoje vodstvo. Pomaga-
li smo jim, saj so imeli prave
volitve z listki in skrinjicami.«

ALEŠ ZAJC (pionlrskl odred
Prežlhov Voranc: »Rad bi nekaj
povedal o našem zbiranju tako
imenovanih sekundarnih suro-
vin. Zbiramo steklenice, pred-
vse n pa papir. Jeseni smo za
lovce nabrali tudi veliko divjega

kostanja. Zastavili smo si deset
akcij za papir. S prvo smo samo
na naši šoli nabrali tri tone pa-
pirja. Moram dodati, da nam Iju-
dje v glavnem kar pomagajo,
nekateri pa pred nami tudi zapi-
rajo vrata. Denar za zbrani papir
razdelimo: nekaj ga gre za pio-
nirsko organizacijo, nekaj za
Rdeči križ, nekaj za različne so-
lidarnosti, nekaj ga ostane za
izlete in drugo.«

AFRODITA HEBAR (oanovna
šola Toneta Tomilča): »Imamo

voč solidamostnih akcij. Tako
smo za Novo leto prodajali vo-
ščilnice - v občini 1106 komple-
tov po pet in deset čestitk - iz-
kupiček pa namenili palestin-
skim otrokom. Ob tednu otroka
smo nabirali denar za pionirski
dom, ki naj bi zrasel v Dolenj-
skih toplicah. Pionirji bi ga radi
imeli, vendar bi to lahko bilo
tudi skromno šotorišče z ureje-
nimi sanitarijami in kuhinjo, saj

bi tja lahko prihajali v glavnem
le poleti med počitnicami«

PETRA VEBER (oanovna šo-
la Ledina): »Pionrrji občine
Center se udeležujemo tudi
zveznih pionirskih delovnih bri-
gad. Letos je bila ta brigada v

Zagrebu. Bila sem ena od osmih
udeleženk iz Ljubljane. Utrjevali
smo bregove Save in pri tem
celo presegli plan. Nekateri naši
pionirji pa so bili v brigadi v
Kopru. Bilo je poučno in lepo.
Sodelovala sem tudi pri obira-
nju jabolk v Kresnicah. Radi
smo delali, le ob sobotah je teže
zbrati večje število pionirjev. Na
delavnik bi nas bilo še več.«

NATAŠA LEVIČAR (osnovna
iola Jože Potrč): »Udeležila
sem se tabora otrok v Beogra-
du, zelo zanimive prireditve, saj
so prišli predstavniki iz 17 de-
žel. Vsak večer so nam pripove-
dovali o drugi deželi in skuhali
tudi svoje narodne jedi. Ogleda-
li smo si Beograd, obiskali grob

maršala Tita, bili smo v K r a g u *
jevcu pri spomeniku NOB. Na-
zadnje smo spustili v zrak tudi
40 balončkov z napisi, da želi-
mo mir. Lepo je, da človek lah-
ko spoznava druge kraje in Iju-
di, da si tako širi obzorje. V Beo-
gradu nas je bilo pet iz naše
republike«

SANDRA ZAJC (osnovna šo-
la Jože Potrč): »Med drugim
smo se na zvezi prijateljev mla-
dine tudi dogovorili, da bi čim-
več pionirjem približali knjigo
dr. Cirila Ribičiča »Samouprav-
Ijanje - naša moč«. Pisana je
namreč poljudno, nalašč za
otroke, da bi bolje spoznali naš
sistem. Pripravili so nam pogo-
vor z Meto Verbič, izvršno se-
kretarko mestnega komiteja
ZKS, ki je vodila pogovor v Iskri,
kjer je bil navzoč tudi avtor knji-
ge. Tisti, ki smo se tega udeleži-
li, posredujemo v svojih odre-
dih, da bi čim več pionirjev sli-
šalo kaj o tej knjigi, če je že ne
bi prebrali.«Albina Adamič


